

INNEBANDY 	Sektionsmöte Mötesanteckningar 2025-03-30 17.30-19.30 Liljahallen
--	--

Närvarande: Stina Thysell Persson, Catarina Roos, Peter Albinsson, Maud Mukkala, Katarina Eriksson

Ärende	Notering	Ansvar
Föregående protokoll	Föregående protokoll gicks igenom. Protokollet godkändes och lades till handlingarna.	
Budget	Vi har en del frivaror på Adidas och Unihoc. Vi funderar på vad vi behöver.	
Enkäter	Enkäterna till seniorlagen är klara. De som ännu inte svarat väljer vi att inte ta in svaren ifrån. Vi drar ut enkätsvaren för att ge dem till ledarna på ledaravslutningen. Enkäterna till ungdomslagen får vi inte riktigt att fungera. Vi jobbar med att göra om den	
Innebandygalan	Det är många som vill efteranmäla barn till galan, men vi har varit väldigt tydliga med att det inte går. Sista svarsdag var igår 29/3. Alla har fått en påminnelse 22/3. 222 personer är anmälda till galan. Det är många lag som ännu inte har svarat vilka som ska jobba under denna kväll. Vi delar upp lagen mellan Katarina och Stina som kontaktar dem och ber om namn på de som ska jobba. Innebandygalan fungerar inte utan föräldrarnas hjälp. Priser till dam, herr och dam utv är beställda och har kommit. Diplom till de yngre, ska dras ut under veckan Ansvarsområden för oss i sektionen Powerpoint till kvällen Lekar Inköp på torsdag kväll	
Ledaravslutning	Onsdag 9/4 kl 18-20 i Pingstkyrkan i Vännäs Vi hade hoppats att Linn Lundström, förbundskapten för damlandslaget skulle komma och prata. Men hon är på förbundsmöte för damlandslaget denna dag, så hon kunde inte komma. Vi planerar vad vi ska ta upp på ledaravslutningen.	

	Efteråt följs vi till innebandyförrådet och alla lag lämnar in all utrustning.	
Iordnings- ställande av utomhus- sargen	Vi bygger sargen onsdag 23/4 kl 18.00	
Nyttjanderätts- avtal, bygglov och flytt av förråd	Vi har fått nyttjanderättsavtalet. Förhoppningsvis kan vi ansöka om bygglov imorgon när alla är på kommunen är på plats. Efter det kan vi bestämma när vi flyttar förrådet.	
Företagscup	Lördag 17/5, Jocke har skickat ut information om den till de olika företagen. Vi behöver lösa: - Domare - Speaker - Sekretariat - Sjukvårdare - Grilla hamburgare - Korpen som uppvärmning - Personer som vill jobba i kiosken - Kylskåp - Musik - Fixa el Lions har loppis i ishallen den dagen, så kan bli fullt på området. Men det kanske också gör att vi får mer publik.	
Städ av förråden i hallarna och tömma skräp i innebandy- förrådet	Liljahallen - Peter Vännäsby - Catarina Hammarhallen ungdoms - Katarina Hammarhallen senior - Stina och Maud Vi behöver städa vårt innebandy förråd innan ledarträffen.	

Lag till nästa år och ledare till lagen	Vi funderar på några lag och ledare i de olika lagen	
Anmäla lag	Stina och Katarina anmäler seniorlagen i slutet av april. I maj ska sedan de äldre ungdomslagen anmälas och sedan anmäls de yngsta lagen i augusti.	
Övriga frågor	Bingofördelning Vi skickar redan nu ut till damlaget och herrlaget om sommarbingon, så att de kan bestämma vilka som ska jobba då.	

Noterats av Katarina E